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SPORTRAAD 
VERSLAG  

8 DECEMBER 2014 



De vergadering wordt geopend door voorzitter Jeroen Nagels, er wordt eerst een 
voorstellingsronde gedaan van de aanwezigen, daar er wat nieuwe gezichten zijn. 

 
1) SPORTRAAD 

 
a. Toetreding nieuwe club 

 

Onderstaande Powerpoint wordt geprojecteerd: 
 

 
 

Er komen geen vragen of opmerkingen binnen, de toetreding van Soulstep Dance Crew wordt 
unaniem goegekeurd. 
 
 

b. De Wakkere Burger 

 

Onderstaande powerpoint wordt geprojecteerd: 



 
Jeroen licht toe dat deze nota tot stand is gekomen na enkele vergaderingen, dit zowel op 
politiek niveau als vanuit de raden. Het is een goede zaak dat de afspraken tussen bestuur en 
raden op papier gezet zijn. De sportraad wil dan ook de kans grijpen om hieraan mee te 

werken. Schepen Eva De Bleeker merkt ook nog op dat alle raden op dezelfde manier een 
advies zullen verlenen via één type document, zodat de communicatie naar het bestuur ook 

eenvoudiger verloopt. 
 
 Het hele document kan je vinden op de website van de gemeente bij de sportraad. 

 
 

2) BELEID 
 

a. Subsidiedossiers 

 

Onderstaande powerpoint wordt geprojecteerd: 



 
 

Toelichting door sportfunctionaris Bart Mullie, het Dagelijks Bestuur had aan hem gevraagd 
om dieper in te gaan op alle schommelingen boven de 200 euro. Al deze clubs worden kort 

toegelicht, daarna verklaart Jeroen nog dat het de bedoeling is om in 2015 het 
subsidiereglement te herbekijken, daarom straks ook brainstorm met dat als thema. 

 
Johan Cartrysse (VTB Hoeilaart) vraagt of het mogelijk is dat clubs hun details te zien krijgen, 
dit vormt geen probleem en kan opgevraagd worden bij de sportdienst. 

 
Johan vraagt ook of elke club weldegelijk zijn aanvraagformulier heeft gehad, er zijn immers 

enkele clubs die niets hebben ingediend, vorig jaar hadden zij hun formulier ook pas later 
verkregen. Marijke De Rudder (Dynamo Wijndaal) zegt dat hun club weldegelijk de 
formulieren heeft gehad, maar niets heeft ingediend. 

 
Ghislain Dewolf (Nero’s Badmintonclub) zegt ook dat sommigen clubcontacten wel mails 

krijgen en anderen niet. 
 
Bart licht toe dat de documenten naar verschillende personen worden verstuurd per mail en 

dat er (op vraag van sportraad) niet veel meer per post verstuurd wordt. Jeroen zegt dat het 
misschien handig is om voor documenten altijd dezelfde ‘strategie’ te gebruiken. Jeroen 

vraagt ook aan de sportdienst om bij belangrijke documenten af en toe een herinnering te 
sturen. 
 

Paul Beetens (TC Jonge Wingerd) vraagt of de subsidies dit jaar nog gestort worden, wat 
wordt bevestigd door Bart. 

 
Eva tenslotte licht nog toe dat de subsidiebedragen én huurprijzen voor sportinfrastructuur 
gebleven zijn, in tegenstelling tot andere gemeenten die besparen op beide posten en dat 

deze legislatuur dezelfde subsidiebedragen blijven begroot. 
 
De subsidieverdeling wordt unaniem goedgekeurd 
 
 

 
b. duurzaam sportmateriaal 



 
Onderstaande powerpoint wordt geprojecteerd: 

 

 
 

Jeroen licht toe dat het DB dit heeft bekeken naar aanleiding van de aanpassing van het 

reglement, overlegd heeft met de clubs en tot het voorstel hierboven zijn gekomen, met 
volgende opmerkingen: 
 

 De Gympies hun aanvraag niet indienden, wegens geen opbergruimte (wat later  
besproken wordt op de sportraad) 

 De vechtsportclubs onder leiding van Dave tot overeenkomst zijn gekomen wat betreft 
hun materiaal en ze dit gedeeltelijk samen gaan aankopen en gebruiken. Om deze 
samenwerking te ‘belonen’ plaatst het gemeentebestuur een grote kast op het 

bovenverdiep zodat ze deze materialen daarin kunnen opbergen. 
 Dat de aanvraag van WTC Hoeilaart niet werd opgenomen omdat de sportdienst dit zal 

opnemen in de uitleendienst materiaal 
 Dat de aanvraag van de Ijsetrippers werd gereduceerd tot één GPS omdat het DB 

meent dat GPS’en een persoonlijke aankoop zijn (cfr gps of fietscomputers) en niet 

echt een clubaankoop, maar dat ze de club toch willen steunen met de gedeeltelijke 
terugbetaling van 1 toestel. 

 Dat alle ingediende voorstellen tot 69 % terugbetaald worden. 
 Dat naar volgend jaar toe in het reglement zal opgenomen worden dat het moet gaan 

om reeds aangekochte goederen, zodat clubs niet kunnen ‘proberen’ en er zekerheid is 

over de aankoop. 
 

Serge Muyldermans vraagt of het niet mogelijk is om de uitgaven en terugbetaling over 
meerdere jaren te spreiden. Jeroen zegt dat het DB dit zal meenemen naar ’n volgend 
overleg bij aanpassing reglement. 

 
Marijke vult aan dat de jeugd ook ’n koffer heeft met EHBO, Bart neemt dit mee naar ’n 

overleg over de uitleendienst. 
 
De subsidieverdeling wordt unaniem goedgekeurd 

 
3) INFRASTRUCTUUR 



 
a. Masterplan Koldamsite 

 

Eva licht toe: 

 
 Enkele jaren geleden werd sportbehoeftestudie opgestart op basis van bevraging bij de 

clubs, elke club kon toen vragenlijst invullen, de grote clubs werden ook uitgenodigd 

voor overleg. 
 Op basis van deze resultaten, studiebureau Technum aangesteld om onderzoek te doen 

naar haalbaarheid sportinfrastructuur in Hoeilaart 
 Studiebureau aan de slag, regelmatige terugkoppeling naar politiek en rapportage aan 

sportraad 

 Eindconclusie studiebureau eind 2012: Weinig alternatieve ruimtes voor sport in 
Hoeilaart, bij voorkeur uitbouwen Koldamsite 

 Nieuwe beleidsploeg: politieke werkgroep opgestart, eerste schets gemaakt met als 
doel raming budget, ook met deel site voor jeugdinfrastructuur 

 Wat betreft sporthal: haalbaar is uitbreiding naar voor en achter, geen wijziging aan 

tennis/voetbal 
 Wat betreft termijnen: afhankelijk van budgetten en andere projecten reeds eerste 

realisaties deze legislatuur, prioritair is uitbouw naar achteren 
 In eerste fase kijkt Eandis nu de ‘energiehuishouding’ van de huidige gebouwen na 

 
Toekomst: 
 Update bevraging sportclubs nodig 

 Clubs kunnen ook kandidatuur stellen voor werkgroep,  
 

Er volgen verschillende reacties op de stand van zaken: 
 Voorzitter Jeroen hoopt dat de sportraad nu echt betrokken zal worden, want hier was 

reeds lang vraag naar. Hij hoopt ook dat de werkgroep ‘sportraad’ en de politieke 

werkgroep dan samen kunnen zitten met architecten om samen resultaten te boeken 
in plaats van steeds te ‘ping-pongen’ over-en-weer. 

 Paul Beetens benadrukt dat de tennis nood heeft aan een eigen cafétaria, Ghislain 
Dewolf meent ‘dubbel’ gebruik van één cafétaria voor alle clubs ook een optie is, zeker 
indien deze bvb bij de achterbouw (met zicht op tennis en sporthal) kan geplaatst 
worden. 

 

 
a. Nood aan opbergruimte 

 

Jeroen: 
 Nav duurzaam sportmateriaal bleek ook opbergruimte te kort (oa voor Gympies) 

 Gevechtssportclubs krijgen al grote kast boven 
 Nog nood aan opbergruimtes? 

 

Mireille Van Rompu (Gympies): Container (bvb achter de sporthal te plaatsen) of extra 
bergruimte nodig voor turntoestellen. Nu kunnen De Gympies niet uitbreiden of extra 

investeren in materiaal 
 
Veronique Desmet (Jiu-Jitsu Kani Bazami) zou naast een kast voor groot materiaal ook een 

kleine kast of locker boven verkrijgen om klein materiaal boven op slot te kunnen plaatsen. 
De sportdienst zal een verhuis van lockers en aanschaf nieuwe lockers bekijken. 

 
Guy Vandervaeren (Ijsetrippers wandelclub) meldt dat de club nood heeft aan opbergruimte 
voor kopjes en ‘catering’-materiaal. De sportdienst meldt dat dit niet mogelijk is in de 

sporthal, maar zal eens informeren bij andere diensten of er hiertoe mogelijkheid is. 
 

4) ACTIVITEITEN 



 
a. Feest van de sport 

 

Onderstaande powerpoint wordt geprojecteerd: 
 

 
 

Jeroen overloopt deze puntjes en stelt dat straks tijdens de brainstorm ook het Feest van de 

Sport zal behandeld worden. 
 

5) Jaaroverzicht 
 

Onderstaande powerpoints wordt geprojecteerd: 

 
 



 
 
 

 
 
Over de mobiliteit stelt Guy zich de vraag of de gehele parking Mariën betalend zal zijn, Eva 

antwoordt dat dit niet het geval is. 
 
Paul vraagt zich af of het vellen van de bomen achterkant sporthal ook achter de chalet zal 

zijn, maar dit is niet het geval. 
 

De sportraad zal ivm sport-en spelterrein Mariën de opmerkingen overmaken dat de banken 
kant Gemeenteplein en elektriciteit onder de luifel misschien ook lawaaihinder kunnen 
veroorzaken.  
 

6) BRAINSTORM 

 



 
 

Jeroen leidt dit in, de groep wordt verdeeld aan 3 tafels en krijgt 15 minuten om twee 
thema’s van de drie te behandelen, volgende suggesties komen uit de bus: 

 
Feest van de Sport 

 
Gadgets: bruikbare spullen behouden oa kledij 
Niveauverschillen kampioenen: 

 Nationale / Internationale kampioenen 
 Podiumplaatsen op toernooien 

 Uitzonderlijke sportprestaties 
Niet enkel per mail naar contacten, maar ook per brief 
Leuke affiche, behouden 

Kinderen blijven prijs geven, bij de volwassenen is prijs minder belangrijk 
Animatie en hapje en drankje behouden 

 
 
 
Waarvoor moeten we subsidies verkrijgen? 

 

 Bekostigen infrastructuren 
o Opdeling tussen verschillende types: eigen infrastructuur, ‘gedeelde’ 

infrastructuur met gemeente, in sporthal 

 
 Trainers 

o Goede trainers en opleidingen en bijscholingen belonen 
 

 Materiaal en kledij 

o Zeer afhankelijk per sporttak 
 

 
Hoe kunne we sportclubs beter ondersteunen ? 

 

 Onderhoud terreinen, ‘deep cleaning’ ook van infrastructuren 
 Uitbouw, onderhouden website 



 Sportgerichte EHBO 
 ICT-vragen 

 Betrokkenheid ontwerp nieuwe infrastructuur 
 Hulp bij boekhouden, eventueel onkosten of professionele boekhouder voor clubs 

‘aanwerven’, btw aangifte 
 Opleiding of software voor ledenadministratie 
 Secretariaatswerk, administratie 

 Sportspecifieke opleidingen aanbieden 
 Copy service uitbreiden naar print service 

 Promotie en communicatie doen van vereniging via website 
 Verwerking van foto’s voor evenementen 
 Doorsturen inschrijvingen naar federatie 

 Hygiene sporthal optimaal houden 
  


